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Verslag van Participatieraad Haarlemmermeer 
Vergaderdatum 19 juni 2023 

Aanwezig Ellie van Dijck, Ton van Poeteren, Henri Popelier, Nanda van Zoolingen, Ab Warffemius, Bram 

Roelofsen, Erik Wels, Shenai de Getrouwe, Vijay Sampatsing, Aaltje Talens Ounissi, Erik de 

Winter (voorzitter), Astrid Jelierse, Jan Keessen 

Afwezig Marianne Bobeldijk, Rianne Schonhage, Nadine van der Maarl, Jose van Beurden 
Verslaglegging Ineke van Dijk (secretaris) 

  

1. Opening en mededelingen 
Ab zal in september tijdens de algemene ledenvergadering van de dorpsraad 
van Nieuw-Vennep een toelichting geven op de werkzaamheden van de PR. 
 

 
2. Verslag 22 mei 2023 

Ter vaststelling. 
Pagina 1: Op 27 juni heeft Erik de Winter een groepsgesprek met voorzitters 
van adviesraden in het kader van een onderzoek naar clientparticipatie. Het 
onderzoek wordt uitgevoerd door Regioplan. 
Pagina 5: In de lijst met geplande bijeenkomsten ontbreekt het wereldcafé 
over meten in het sociaal domein op 22 juni. 
Van de actielijst kunnen de volgende punten worden verwijderd: 7, 12, 14, 15, 
16, 17 ,18. 
 

3. Presentatie Brede SPUK en ombuigingen sociaal domein 
Door Khadija Jdamir en Caroline Kolenbrander 
De akkoorden m.b.t. de brede specifieke uitkering zijn terug te vinden op de 
website onder interessante stukken (brede SPUK). Je vindt hier het GALA 
akkoord en een samenvatting van het Sportakkoord en Integraal Zorgakkoord 
. 
Mocht je meer informatie willen nalezen dan kan dat via deze link 
www.gezondactiefleven.nl  
 
Kwartiermaker Brede Spuk (Khadija).  
Het Gezond en Actief Leven Akkoord (GALA) en Sportakkoord II bieden het 
fundament voor samenhangend gezondheidsbeleid. Op basis van deze 
akkoorden en de bijbehorende specifieke uitkering (SPUK) kan de gemeente 
een samenhangende lokale aanpak ontwikkelen op het gebied van 
gezondheid, sport en bewegen én sociale basis. akkoorden.  
Voor de komende de  komende jaren (2023-2026) zijn een aantal doelen 
geformuleerd waaronder het verkleinen van gezondheidsachterstanden, 
opzetten van regionale en lokale overlegstructuren om te integraliteit te 
versterken, meer datagestuurd aan de gang gaan, het fysieke en sociale 
domein aan elkaar koppelen, de bestaande sociale basis versterken, het 
stimuleren van een gezonde leefstijl, mentale weerbarheid en gezondheid 
bevorderen, langer zelf gezond kunnen blijven wonen. 
Voor Haarlemmermeer betekent dit een structuur vormgeven die er nog niet is 
met gemeente, zorginstellingen, zorgverzekeraar en maatschappelijke 
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organisaties. Op alle niveaus moet men meer met elkaar in gesprek gaan en 
meer gebeidsgericht gaan werken.  
Het doel is om planmatig, domein overstijgend en met activiteiten op meerdere 
pijlers aan gezondheidsvraagstukken te werken. Dit geeft meer samenhang in 
de aanpak en een meer afgestemde inzet op de vaak complexe 
gezondheidssituatie van inwoners.  
 
Voor de brede SPUK moet een plan van aanpak worden gemaakt (in februari 
zijn de middelen aangevraagd). Hiervoor is weinig tijd. Onderdelen moeten op 
elkaar afgestemd worden en er moet gekeken worden naar wat wordt er al 
gedeeld en kan doorontwikkeld worden. Daarnaast moet gekeken worden wat 
eventuele blinde vlekken zijn, waar nog behoefte aan is. In de regionale 
infrastructuur zal een verschuiving plaats moeten vinden naar meer naar de 
voorkant, op preventief aanbod investeren om toestroom naar zorg te 
verminderen. Op 13 juli is het eerste conceptplan gereed en op 30 augustus 
moet een integraal (proces)plan aangeleverd worden bij de adviescommissie 
van de VNG.  
En verder: 

• Als het procesplan wordt goedgekeurd dan zal een uitvoeringsplan 
gemaakt worden. Hiervoor zullen sessie op gebiedsniveau worden 
georganiseerd.  

• De manier waarop de Participatieraad zal worden betrokken wordt nog 
teruggekoppeld. 

• Er moeten veel onderdelen worden uitgewerkt. Er moet onder andere een 
data analyse plaatsvinden. Hiervoor worden cijfers van het 
onderzoeksbureau van de gemeente, gebiedsmanagers en de 
gezondheidsmonitor gebruikt. 

• Er kan anderhalf miljoen extra worden besteed, de rest wordt al besteed 
aan bestaande dingen. De middelen moeten dit jaar nog worden 
uitgegeven. 

• Onder kwetsbare inwoners wordt verstaan mensen die extra 
ondersteuning nodig hebben om verder te komen. 

• Het is dubbel aan de ene kant krijgt de gemeente extra middelen en aan 
de andere kant moet er gesneden worden. Op sommige onderdelen houdt 
de financiering op en 2026 dat is ook lastig. VNG probeert wel om op deze 
onderdelen structureel geld los te krijgen bij het ministerie. 

• Op de lange termijn wordt gekeken naar hoe op een goede manier 
bezuinigd kan worden zonder dat dit negatieve effecten heeft. 

• Er liggen veel uitdagingen. Waarbij de gemeente de SPUK wil laten 
aansluiten bij het beleidskader sociaal domein. Dit vergt integraliteit en 
samenwerking. 

• Voor meer informatie kan contact opgenomen worden met 
Caroline.kolenbrander@haarlemmermeer.nl 

 
 

4.  Ontwikkeling Participatieraad 
 
Ter bespreking: 
a. Unaniem besloten wordt dat Erik de Winter vice voorzitter wordt. 
b. Werkgroepen krijgen de vrijheid om eventuele externe adviseurs toe te 
voegen aan de werkgroep, zoals bijvoorbeeld voormalig participatieraad 
leden die afscheid hebben moeten nemen, maar waarvan wij de expertise en 
ervaring graag willen behouden. Het betreft hier een vrijwillige functie zonder 
vergoeding. 
 
En verder 
c. Het dynamische missie-visie document wordt vastgesteld. De secretaris zal 
uitzoeken of er een mogelijkheid bestaat dat onze vergaderingen worden 
vermeld in lokale bladen omdat deze openbaar zijn. De secretaris zal de 
presentatie over de Participatieraad aanpassen op het missie-visie document. 
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d. In de concept Verordening 2023 zijn de opmerkingen uit de vorige 
vergadering verwerkt. Het concept is terug te vinden op ons intranet en zal 
met de gemeente besproken worden. 
 

5. Terugkoppeling werkgroepen 
 
 

I. Primaire werkgroepen (speerpunten) 
 

a. Werkgroep Armoede en Arbeidsparticipatie (inclusief beschut 
werk (bijlage)  (Henri Popelier (trekker), Erik de Winter, Aaltje Talens 
Ounissi, Rianne Schonhage, Nanda van Zoolingen, Shenai de 
Getrouwe) 
Mondelinge terugkoppeling van het gesprek van 22 mei met 
beleidsadviseurs. 
Niels (Werken Inkomen) , Anne Werter (Armoede). 
In oktober zal in de Participatieraad een presentatie gegeven worden 
over Werk en Inkomen. De armoedemonitor is dan als het goed is 
ook verschenen en kan hier dan bij worden meegenomen. 
 De gemeente Haarlemmermeer heeft bureau Berenschot opdracht 
gegeven een onderzoek te doen naar verschillende scenario’s voor 
de uitvoering van schuldhulpverlening (inclusief 
vroegsignalering en financiële begeleiding). Daarbij zullen in elk geval 
de scenario’s ‘volledig in eigen beheer’ en ‘volledig belegd bij derden’ 
uitgewerkt worden, alsook één of meer tussenvarianten. 
Op 28 juni worden Henri en Erik de Winter in het kader van dit 
onderzoek geinterviewd.  
 

b. Werkgroep Jeugd 
(Erik Wels (trekker), Jose van Beurden, Erik de Winter, Astrid 
Jelierse, Jan Keessen, Nadine van der Maarl)  
Geen bijzonderheden. 
 

c. Werkgroep Wonen en Wonen met Zorg  
(Ellie van Dijck (trekker), Ton van Poeteren, Astrid Jelierse, Marianne 
Bobeldijk, Ab Warffemius, Vijay Sampatsing). In november zal een 
nieuwe afspraak plaatsvinden. 
Het verslag van het gesprek met de gemeente van 7 juni wordt voor 
kennisgeving aangenomen. 
In de vergadering van september zal Femke Immerman ons bijpraten 
over de stand van zaken beschermd wonen. Hoge werkdruk. 
 

d. Werkgroep eenzaamheid/ouderenzorg 
(Jose van Beurden, Ton van Poeteren, Henri Popelier, Ab 
Warffemius, Aaltje Talens Ounissi) 
In verband met ziekte van de beleidsadviseur zal de afspraak 
verschoven worden naar september.  

 
II. Projectmatige werkgroepen 

a. Werkgroep Onderlinge samenwerking 
(Rianne Schonhage, Ellie van Dicjk, Shenai de Getrouwe, Jan 
Keessen, Henri Popelier en Erik Wels) 
De werkgroep komt in september weer bij elkaar, ondertussen 
wordt er achter de schermen het een en ander uitgewerkt. Lever 
input aan Rianne. 
 

b. Doelgroepenvervoer (deelnemers regionale klankbordgroep: 
Bram Roelofsen (trekker), Nanda van Zoolingen) 
Geen nieuwe ontwikkelingen. 
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c. Werkgroep inburgering (Jose van Beurden (trekker), Bram 
Roelofsen, Henri Popelier, Ellie van Dijck, Aaltje Talens-Ouniss, 
Shenai de Getrouwe) 
De secretaris maakt een afspraak met de gemeente voor 
september. 
 

d. Werkgroep implementatie toezicht en rechtmatigheid 
Jeugdwet en WMO 2015 ((Ellie van Dijck (trekker), Bram 
Roelofsen, Aaltje Talens Ounissi, Marianne Bobeldijk, Ab 
Warffemius, Erik de Winter) 
De secretaris plant op korte termijn twee afspraken in. 1 met de 
beleidsadviseurs om nog een keer verder te praten en 1 met een 
contractmanager. 
 

e. Werkgroep Veilig thuis 
(Ellie van Dijck,  Bram Roelofsen, Erik de Winter (trekker), Jan 
Keessen) 
Zijn er nieuwe ontwikkelingen? 
Het verslag van het gesprek met de gemeente van 22 mei wordt 
voor kennisgeving aangenomen.  
 

f. Werkgroep gezondheidsbeleid (Erik de Winter (trekker), Bram 
Roelofsen, Nanda van Zoolingen, Rianne Schonhage, Marianne 
Bobeldijk, Vijay Sampatsing) 
De secretaris zal een afspraak inplannen met de nieuwe 
beleidsadviseur Sport en Gezondheid. 
 
 

6a. Terugkoppelingen 
 

a. Dinsdag 23 mei Meedoen mogelijk maken in Haarlemmermeer 
(Bram, Aaltje Nanda, Ab en Erik) 
De bijeenkomst was goed georganiseerd en men werd 
goed meegenomen. Helaas waren de echte doelgroepen niet aanwezig..  

b. 2 juni digitale algemene ledenvergadering Koepel (Erik de Winter)  
In deze bijeenkomst zijn de leden kascommissie benoemd. 

c. 5 juni strategiesessie van Meerwaarde (Erik de Winter) 
Op 5 juni heeft Erik de strategiesessie van Meerwaarde  
Vertegenwoordigers van Mee/Mantelzorg, Ymere, NOVA-college, C., 
Sportservice, Amstelring, Maatvast en de gemeente gingen in een soort 
binnenring met elkaar in gesprek over de rol en belofte van Meerwaarde aan 
de inwoners van de Haarlemmermeer. In de buitenring zaten zo'n 20 
medewerkers en directie van Meerwaarde met de opdracht om vooral te 
luisteren en geen reacties of commentaar te geven op de discussie van alle 
stakeholders. De medewerkers hadden eerder al een dergelijke sessie met 
de eigen mensen gehad. De sessie vond plaats in het poppodium van C. 
(voorheen Duycker). Het was een prima sessie en Erik heeft respect en 
bewondering voor de kwetsbare wijze waarop Meerwaarde zich hierin 
opstelde. De waardering voor het werk van Meerwaarde was al redelijk groot, 
maar alle partijen hebben zich nadrukkelijk uitgesproken en de belofte 
gedaan tot meer en betere samenwerking t.b.v. met name de kwetsbare 
inwoner van de Haarlemmermeer  

d. 7 juni startbijeenkomst  Opgroeien in een Kansrijke Omgeving – Expo 
Vijfhuizen Vijay heeft een deel van de middag bijgewoond. De doelgroep zelf 
was aanwezig en de beelden waren duidelijk en constructief 

e. 12 juni 19.30-20.30 Webinar over Gemeentelijk dementebeleid Koepel 
(Aaltje). De presentatie van de bijeenkomst is terug te vinden op de website..  

f. Mondelinge terugkoppeling netwerkbijeenkomsten 
1 juni Netwerklunch Nieuw-Vennep: Vrijwilligerscentrale Haarlemmermeer. 
Henri geeft email adres van Charlotte? Door.  
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6b. Sollicitatieprocedure 
De gesprekken worden gevoerd door Ab, secretaris, Marianne/Shenai. 
Ellie en Rianne zullen meelezen met de brieven. 
 
6c. Ingekomen stukken 

a. Convenanten meeverhuizen en toegang maatwerkprocedures 
Er wordt door de gemeente aan beide convenanten gewerkt. Wij worden op 
de hoogte gehouden. De convenanten staan op de website onder 
interessante stukken. 

b. B&W nota: Het juiste kanaal op het juiste moment: een strategie voor 
klantcontact Opvallend is dat er geen enkele link met het beleidskader sociaal 
domein wordt gemaakt. 
 

6d. Geplande bijeenkomsten  

• 20 juni netwerkborrel De Boerderij Hoofddorp 
Activiteiten Jeugd van gisteren| Christine Veling  
Niemand geweest. 

• 21 juni Webinar gemeentelijk inclusiebeleid door Koepel (Ellie en Erik de 
Winter) 

• 22 juni 2023 van 09.00 tot 12.30 uur 
Wereldcafé over meten in het sociaal domein (Rianne, Ab, Vijay en Ton, 
Bram en Nanda) Uitnodiging doorsturen. 

• 29 juni netwerklunch CJG 
Het thema is: de YouChoose-campagne over drugscriminaliteit en 
drugsgebruik in Haarlemmermeer. Erg uitvoerend, heel interessant. 

• 6 juli netwerklunch Nieuw-Vennep (de Rank) Gaat niet door 
 
14 september netwerklunch Badhoevedorp (Erik de Winter) 
Energiearmoede en groenparticipatie     
 

7. Sluiting en rondvraag 

• Het is goed als het bezoek van Femke Immerman aan de vergadering van 
september over de doordecentralisatie beschermd wonen zal worden 
voorbereid. De secretaris zal een afspraak inplannen. 

• Afscheid Ton. 

• Afscheid Erik de Winter als voorzitter. 
 

 

 
 
 
Actielijst  
 

1. 
 
 
 
 
 
 

12-12-22 Tijdens het gesprek met de 
wethouder Werk en Inkomen heeft de 
PR geadviseerd om ook voor 
volwassenen de regeling 
Haarlemmermeer doet mee 
bereikbaar te maken voor een grotere 
groep. De wethouder heeft 
aangegeven om dit mee te nemen in 
de gesprekken rondom de 
armoedemonitor in september. 

Werkgroep Armoede 

2. 
 
 

160123 Later dit jaar (oktober) zal op de 
agenda het onderwerp website 
worden geagendeerd als onderdeel 

secretaris 



Verslag van Vergadering Participatieraad Haarlemmermeer 19 juni 2023 

Volgvel 6 

 

 
 

van het onderwerp over de 
communicatie van de PR (hoe vinden 
wij de inwoner en hoe vindt de 
inwoner ons?). 

3. 
 
 
 

130223 Aaltje, Marianne en Ton zullen 
informatie over de begrotingcyslus 
opvragen en zullen bekijken of er 
voor de PR relevante informatie uit de 
verschillende begrotingen gehaald 
kan worden. 

 

Aaltje, Marianne  

4. 
 
 
 
 

130223 De secretaris zal zorgdragen voor 
uniforme emailadressen voor alle 
leden zodat prive mailadressen niet 
meer gebruikt hoeven te worden. 

secretaris 

5. 
 
 
 

17 april 2023 Tommy van Leeuwen 
(beleidsadviseur) is bezig met het 
opstellen van een projectplan waar 
het up to date maken van de sociale 
kaart onderdeel van uitmaakt en zal 
in het derde of vierde kwartaal van dit 
jaar worden uitgenodigd om de stand 
van zaken toe te lichten 

secretaris 

 
 
In te plannen afspraken: 
(Tip: Als laatste agendapunt datum volgende vergadering opnemen.) 
 
September: 

 Voorbespreking doordecentralisatie beschermd Wonen 
Werkgroep Eenzaamheid met Gemeente (secretaris, daarna werkgroep zelf) 
Werkgroep gezondheidsbeleid met gemeente (secretaris, daarna werkgroep zelf) 
(deel) Werkgroep Toezicht met contractmanager 
(deel) Werkgroep Toezicht met beleidsadviseurs 
Werkgroep inburgering met gemeente (secretaris daarna werkgroep zelf 
 
Oktober 
Inwerksessie nieuwe leden 
Werkgroep Jeugd met gemeente 
Werkgroep bestaanszekerheid met gemeente 
 
December 
Overleg voorzitter en delegatie met directie 
 
Januari 2024 
Overleg voorzitter en delegatie met wethouders  
 
Mei 2024 
Overleg voorzitter en delegatie met directie 
 
Juni 2024 
Overleg voorzitter en delegatie met wethouders 
 

 
 
 


